



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

编号: PHHS/PO/0521-2

日期: 31/05/2021

致: 全体师生、家长

学校关闭通知

遵循国家于 5 月 29 日发布的行动管制令, 我校将从 6 月 1 日至 6 月 14 日关闭, 这段期间学校行政人员将居家办公。

2. 2022 年度新生报名将于 6 月 1 日开始, 欲了解 2022 年新生报名详情, 请浏览滨华网页; 如有其他事务需要咨询或办理, 请电邮致 smpinhwa@gmail.com。

敬请留意, 并祝平安健康!



校长室 启

Ref: PHHS/PO/0521-2

Date: 31st May 2021

To: All Teachers, Students and Parents

SCHOOL CLOSURE NOTICE

In accordance to the announcement of FMCO Full Lockdown Nationwide by the Government on 29th May 2021, Pin Hwa High School will be temporarily closed from 1st June 2021 to 14th June 2021, all teachers and staffs will work from home during this period of time.

2. The 2022 Junior One New Intake Registration will be opened from 1st June 2021 onwards, if you wish to be informed about the details on the new intake registration, please visit the school website. If you wish to inquiry on other matters pertaining to the school during the period of school closure, please send us an email to smpinhwa@gmail.com. Thank you.

We wish you good health and stay safe.

The Principal's Office

